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Abstract (en)
In a rolling train for producing hot wide strip comprising a single- or multiple-stand roughing train 1 and a multi-stand finishing train 2 which is
preceded by a high-pressure descaling device 3 and a cropping shear 4, it is proposed to arrange between the last stand of the roughing train 1 and
the cropping shear 4 a roller hearth furnace 5 which allows a setting and maintenance of a constant temperature over the entire length of the strip.
<IMAGE>

Abstract (de)
Bei einer Walzstraße zur Erzeugung von Warmbreitband, bestehend aus einer ein- oder mehrgerüstigen Vorstraße 1 und einer mehrgerüstigen
Fertigstraße 2, der eine Hochdruckentzunderung 3 und eine Schopfschere 4 vorgeordnet sind, wird vorgeschlagen, zwischen dem letzten Gerüst der
Vorstraße 1 und der Schopfschere 4 einen Rollenherdofen 5 anzuordnen, der die Einstellung und die Einhaltung einer über die gesamte Bandlänge
konstanten Temperatur ermöglicht. <IMAGE>
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